
• PVDA RIJSWIJK 

MOTIE: MEER RUIMTE VOOR INNOVATI EVE WOON-/ZORGVORMEN 

De Raad van Rijswijk in vergadering bijeen op 8 november 2018, 

Constaterende dat: 

- ln de vorige Raadsperiode met betrekking tot dit thema een motie is overgenomen 
door het vorige College, die onvoldoende is uitgevoerd, 

Overwegende dat: 

- Uit gesprekken tussen welzijnsconsulenten en ouderen blijkt, dater in Rijswijk een 
vraag is naar vormen van innovatieve woonvormen, waarbij meer activiteiten en 
zorgconcepten inpandig mogelijk zijn en worden aangeboden, 

- De gemeente meer regie kan nemen om deze ontwikkeling te stimuleren en om 
gesprekken te faciliteren tussen ontwikkelaars/corporaties/welzijnswerk en 
mogelijke huurders cq. kopers. 

Verzoekt het College om: 

- Een plan van aanpak op te stellen om concepten voor bovengenoemde woonvormen 
vanuit de gemeente beter te faciliteren en partijen bij elkaar te brengen, 

- De genomen stappen terug te koppelen naar de Raad binnen een half jaar. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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